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CONSELL DE GOVERN 

 

A la ciutat de València, el dia 23 de juliol de 2024, a les 09,04 hores, a la Sala de Juntes 

del Rectorat, sota la presidència de la Sra. Rectora, María Vicenta Mestre Escrivá, i amb 

l’assistència de les persones que s’indiquen a continuació, queda constituït en sessió 

ordinària el Consell de Govern de la Universitat de València. 

 

ASSISTENTS AMB VOT: 

Maria Vicenta Mestre Escrivá, Rectora 

Andrés Boix Palop, Vicesecretari General, 
en substitució de Mª Elena Olmos Ortega, 
per resolució de la Rectora de data 11 de 
juny de 2024 

Juan Vicente Climent Espí, Gerent 

 
Designats per la Rectora 
Isabel Vázquez Navarro, Vicerectora 
d’Estudis 
Ernest Cano Cano, Vicerector 
d’Ordenació Acadèmica i Professorat 
Ángeles Solanes Corella , Vicerectorat de 
Formació Permanent, Transformació 
Docent i Ocupació 
Carlos Hermenegildo Caudevilla, 
Vicerector d’Investigació 
Rosa Mª Donat Beneito, Vicerectora 
d’Innovació i Transferència 
Ester Alba Pagán, Vicerectora de Cultura 
i Societat 
Carles Padilla Carmona, Vicerector 
d’Internalització i Multilingüisme 
Joaquín Aldás Manzano, Vicerector de 
Planificació, qualitat i Tecnologies de la 
Informació 
Justo Herrera Gómez, Vicerector 
d’Economia i Infraestructures  
Pilar Serra Añó, Vicerectora de 
Sostenibilitat, Cooperació i Vida Saludable  
Silvia Martínez Gallego, Vicerectora 
d’Igualtat, Diversitat i Polítiques Inclusives 
Marcos Durá Gimeno, Delegat de la 
rectora per a estudiantes i estudiants 
Laura Nebot Astasio, Coordinadora de 
l’ADR 
 

 
Deganes i Degans amb veu i vot 
Amparo Ruiz Saurí, Degana Fac. Medicina 
i Odontologia 
Clara Viana Ballester, Degana Fac. Dret 
Francisco Muñoz Murgui, Degà Fac. 
Economia 
Jose A. Calañas Continente, Degà Fac. 
Filologia Traducció i Comunicació 
Manuel Lomas Cortés, Degà Fac. 
Geografia i Història 
Ferran Calabuig Moreno, Degà Fac. 
Ciències de l’Activitat Física i Esport 
Sofía Pérez Alenda, Degana Fac. 
Fisioteràpia 
Mirella Llobera Vila per delegació de Elena 
Mut Montalvá, Degana Fac. Ciències 
Socials.  
Ismael J. Mingarro Muñoz, Degà Fac. 
Ciències Biològiques 
Enric Valor i Micó, Degà Fac. Física 
José Salvador Moll Cebolla, Degà Fac. 
Ciències Matemàtiques  
 
Representant departaments:  
Juan Gambini Buchón (C. Blasco Ibáñez) 
Mª Ángeles Soler Movilla (C. Tarongers) 
Roc Ros Palau (C. Burjassot-Paterna) 
 
Representant Instituts universitaris:  
Francisco Alonso Pla 
 
Representant del Consell Social:  

- 
 
Representants elegits pel Claustre: 
PDI Doctor amb vinculació permanent: 
José Manuel Almerich Silla 
José Manuel Claver Iborra. 
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Pedro Cillero Salomón 
Emilia Ferrer García 
Pedro Rafael Gil Monte 
Javier Guardiola García 
Marcela Isabel Jabbaz Churba 
Begoña Milian Medina 
Mª Natividad Orellana Alonso 
PDI no Doctor o sense vinc. permanent: 
Rafael Fernández Maximiano 
PTGAS: 
Laura Coscollá Pascual 
Carlos Javier López Benedí 
Jacinto José Torrecillas Martínez 
PIF: 
Laura Antón González 
Estudiantat: 
        - 
 
ASSISTENTS SENSE VOT: 
Deganes i degans: 
Maria Elena Cantarino Suñer, Degana 
Fac. de Filosofia i Ccies. de l’Educació. 

Antonio Martínez Sapater, Degà Fac. 
d’Infermeria i Podologia. 
Antonio Manuel Ferrer Manchón, Degà 
Fac. Psicologia i Logopèdia. 
Ana Maria Botella Nicolás, Degana de la 
Fac. de Magisteri. 
Rafael Ibáñez Puchades, Degà Fac. 
Química. 
Hortensia Rico Vidal, Degana Fac. 
Farmàcia i Ccies. Alimentació. 
José Rafael Magdalena Benedicto, 
Director ETS Enginyeria. 
Mª Amparo Tórtola Baixauli. Directora de 
l’Escola de Doctorat. 
 
Representació Sindical 
Aniceto Masferrer Domingo, President 
Junta del PDI.  
Carmen Hernández Ortega, Presidenta 
Junta PAS. 
Juan Miguel Soria García, President 
Comitè d’Empresa. 

------------------ 

Excusen la seua assistència els membres següents:  
Vicenta Alandí Palanca i Fuensanta Domenech Roda, membres amb vot, dessignades per 
la Rectora. 
 

Per a tractar els punts del següent: 

 

ORDRE DEL DIA: 

1. Aprovació, si escau, de l’acta del Consell de Govern de 2 de juliol de 2024. 

2. Informe de la Senyora Rectora. 

3. Aprovació, si escau, de la determinació de places de professorat permanent 

laboral vacants, adscrites a àrees de coneixement que presenten situacions greus de 

plantilla. OPO 2024. 

4. Aprovació, si escau, de la transformació en places d’Ajudant Doctor de vacants 

generades en la plantilla. 

5. Aprovació, si escau de sol·licituds de canvi d’adscripció de centre. 

6. Aprovació, si escau, del pla d’estudis del Màster Universitari en Materials 

Avançats. 
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7. Aprovació, si escau, de la proposta de canvi de denominació de la Facultat de 

Magisteri. 

8. Aprovació, si escau, de la concessió dels Premis Extraordinaris de doctorat del 

curs acadèmic 2023-2024. 

9. Aprovació, si escau, del Reglament sobre depòsit, avaluació i defensa de la tesi 

doctoral. 

10. Aprovació, si escau, de nomenament de Doctor Honoris Causa.  

11. Aprovació, si escau, de la proposta de renovació de dos membres PDI de la 

Comissió de Sostenibilitat, en atenció a l’article 1, apartat j) del seu reglament. 

12. Aprovació, si escau, de les noves propostes de Títols Propis per al curs 2024-

2025. 

13. Aprovació, si escau, del contracte de llicència de know-how “Ús de dades de 

seqüenciació massiva d'ADN per a la detecció de malalties i resistències a insecticides 

en artròpodes plaga i de cria massiva” i del reconeixement com spin-off de la 

Universitat de València a la iniciativa empresarial CUCARE DIAGNOSTICS, S.L. 

14. Aprovació, si escau, de contractes de llicència de drets d’us i explotació. 

15. Aprovació, si escau, de l'informe BIC del “Comuner del Rollet de Gràcia de l'Horta 

d'Aldaia”. 

16. Ratificació, si escau, de l'acord de la Comissió Econòmica del Consell de Govern 

d'aprovació del nou Model de Distribució de Crèdit per a Centres (MDCC). 

17. Aprovació, si escau, de la sol·licitud d'autorització al Consell Social per 

l'adquisició d'immobles destinats a espais docents assistencials de la Universitat de 

València. 

18. Aprovació, si escau, la constitució i posterior adhesió de la Facultat de Física a 

la “Asociación Conferencia de Decanas y Decanos de Física de España”. 

19. Autorització, si escau, per a la signatura de convenis de col·laboració. 

20. Torn obert de paraules. 

 

Atès que hi ha el quòrum suficient per a la vàlida celebració de la reunió, la Sra. Rectora 

declara oberta la sessió i es passa a tractar els punts de l’ordre del dia. 
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1. Aprovació, si escau, de l’acta del Consell de Govern de 2 de juliol de 2024. 

La Sra. Rectora presenta aquest punt i fa referència a la documentació que hi ha en l’Aula 

Virtual de la Universitat de València. 

S’obre un torn d’intervencions.  

La Sra. Rectora dona la paraula al Degà de la Facultat de Física, que demana que al punt 

17, on posa "Chema Martí, actual Vicedegà d'Estudis de la Facultat de Física" pose "Chema 

Martí, actual Vicedegà d'Internacionalització i Qualitat de la Facultat de Física".  

Ell Secretari General pren nota per fer aquest canvi en l'acta.  

 

Per assentiment dels membres del Consell, es pren l’acord següent:  

 

ACGUV 245/2024. “Aprovar l’acta del Consell de Govern de 2 de 
juliol de 2024”, segons la documentació que s’adjunta com a annex. 

 

2. Informe de la Senyora Rectora. 

 

La Sra. Rectora pren la paraula i comença indicant que aquest Consell de Govern, és el 

darrer d’aquest curs acadèmic 2023-2024, i que demà es celebrarà la reunió del 

Claustre Universitari que, formalment, tancarà aquest cicle de gestió de curs acadèmic, 

tot i que les activitats administratives encara s’estendran fins la finalització del mes de 

juliol. 

Seguidament, exposa que els passats 27 i 28 de juny es va celebrar a Barcelona el plenari 

de la sectorial de CRUE Professorat, en el qual va participar el Secretari General 

d’Universitats del Ministeri de Ciència, Innovació i Universitats, qui va aportar informació 

sobre el Programa d’Incorporació de Talent Docent i Investigador. Aquest programa, 

aprovat per la Conferència general de política universitària, preveu per al conjunt de les 

universitats públiques el finançament d’una dotació de 5.600 places de professorat 

ajudant doctor, de les quals 3.400 seran finançades pel Ministeri i la resta per les 

comunitats autònomes. Per a la seua implementació, explica la Sra. Rectora, es va 
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informar que se signarien, al llarg del mes de juliol, els convenis entre el Ministeri i cada 

comunitat autònoma, per concretar els terminis i procediment.  

Les places finançades pel Ministeri hauran d’estar cobertes a 30 de juny de 2025 i caldrà 

establir a partir del conveni que se signe amb la Generalitat el nombre concret que 

correspon a la nostra universitat (que s’estima en 149 places, de les quals una part ja ha 

estat convocada per a la seua cobertura a l’inici del curs, ja que es tracta de places de 

nova dotació aprovades per aquest Consell de Govern). Quan s’haja determinat el 

contingut del conveni, exposa la Sra. Rectora, caldrà analitzar en la Comissió de 

Professorat les places addicionals de professorat ajudant doctor que es podran convocar 

al llarg del proper curs, i aprovar en Consell de Govern la seua distribució entre àrees de 

coneixement en funció de les necessitats estructurals de recursos docents. 

Continuant amb l’informe dels resultats de reunions de CRUE, informa que el grup 

d’Ocupació, tenint en compte la normativa espanyola actualitzada i les propostes per 

millorar la qualitat dels períodes de pràctiques a la Unió Europea, està treballant en una 

proposta d’un marc normatiu per a les pràctiques universitàries, que suposa un esforç 

de síntesi entre el sistema universitari espanyol per aportar unes bases del que cal 

considerar pràctiques acadèmiques externes de qualitat. 

En el trànsit, al llarg del proper curs, a la Universitat de València, es seguirà garantint la 

totalitat de les pràctiques curriculars i extra curriculars vinculades als títols oficials, a 

diferència d’altres universitats, per continuar oferint la millor i més completa formació al 

nostre estudiantat. 

Seguint amb les informacions de CRUE, la Sra. Rectora afegeix que el passat 4 de juliol 

es va reunir l’assemblea general de CRUE, on es va abordar el decret d’àmbits i 

especialitats. Així, al plenari de CRUE es va informar dels treballs realitzats pels grups 

sobre àmbits i activitats, coordinats pels rectors de la Universidad de Zaragoza i la 

Universitat de Barcelona, respectivament. Allí es va informar que s'ha recollit 

observacions de 15 universitats, i que en una reunió amb el Secretari General 

d’Universitats li les traslladaran totes. 

A continuació exposa que en aquest mes de juliol va tindre lloc, com és habitual en 

aquestes dates, la reunió del Ple del Consell Valencià d’Universitats. En aquesta reunió 
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només hi havia un assumpte de rellevància com és l’autorització de titulacions, però és 

una autorització formal que ja està desfasada perquè fa temps que sabem que els títols 

estan aprovats. 

Per altra banda, informa que la Conselleria d’Educació, Cultura, Universitats i Ocupació ha 

desenvolupat el projecte “Microcredencials Universitàries de la Unió Europea” per oferir 

formació contínua a les persones de 25 a 64 anys. En aquest projecte, les universitats 

públiques de la Comunitat Valenciana oferiran formació permanent vinculada amb l’àmbit 

empresarial, amb una inversió de més de cinc milions d’euros procedents dels Fons Next 

Generation de la Unió Europea. 

En aquest àmbit, la Universitat de València oferirà un mínim de 1.584 microcredencials 

vinculades a 27 accions formatives per un import de d’un milió dos-cents cinquanta mil 

euros per atendre les mancances formatives del teixit socioempresarial valencià. 

Seguidament la Sra. Rectora informa que, gràcies al treball col·lectiu, la Universitat de 

València continua essent la primera de les universitats valencianes i, d’acord amb els 

principals rànquings, la tercera de les universitats d’Espanya. I, en nombrosos casos, ens 

situem en algunes àrees de coneixement com la primera de les universitats espanyoles. 

Destaca que som la primera universitat d’Espanya en participació en competicions 

esportives, i a més en termes d’igualtat entre homes i dones, i la primera universitat 

pública d’Espanya en resultats en competicions esportives. 

El passat dia 2 de juliol va rebre a les i els estudiants que van a participar en competicions 

internacionals i els desitja el major dels èxits, que són els èxits de la Universitat de 

València. 

Per altra banda, també afegeix que ha dut a terme la cloenda i lliurament dels Premis 

MOTIVEM. 

A continuació, informa al Consell de Govern que el professor de la Facultat de Ciències 

Socials, Dr. Rafael Castelló, va rebre el passat dia 10 de juliol la Medalla d’Honor de la 

Xarxa Vives. En aquest acte, i en el marc de la sisena convocatòria dels Premis Joan Lluís 

Vives a l’Edició Universitària, la Universitat de València va ser guardonada, també, amb el 

premi a la millor edició i millor coedició interxarxa atorgats als llibres publicats. 
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En altre ordre de qüestions, lamenta informar, el traspàs del catedràtic de Química 

Inorgànica de la nostra Universitat, Dr. Miquel Julve Olcina. 

El passat 3 de juliol, a l’Ateneo Español de México, institució que compleix enguany els 75 

anys de la seua fundació pels exiliats polítics espanyols a la fi de la Guerra Civil, explica la 

Sra. Rectora, va tenir lloc la preestrena del documental produït per la Universitat de 

València i realitzat pel nostre Taller d’Audiovisuals, TAU, “El regreso de Aub, Una historia 

del Exilio”, en el marc de les activitats que recorden el 85 aniversari d’aquesta migració 

històrica i massiva, especialment rebuda a Mèxic. 

I a l’igual que a Mèxic, els exiliats espanyols construïren una nova vida també a l’Argentina. 

L’any passat la Sra. Rectora va informar al Consell de Govern de la producció del 

documental “El Kapo”, coproduït per la Universitat de València i la Universidad Nacional 

de Cuyo, a Mendoza, Argentina, i realitzat, també, pel nostre Taller d’Audiovisuals. 

Doncs bé, el passat divendres 19 de juliol, va resultar guanyador del premi al 

llargmetratge documental i, també, del premi del públic, en la Gala de Premis del 

Certamen Iberoamericà d’audiovisual cultural i educatiu, CREA@TEI. La Sra. Rectora dona 

l'enhorabona a tot l’equip de professionals del TAU per aquest èxit. 

Continuant amb l’Informe, i ja amb els preparatius del pròxim curs acadèmic, el passat 

divendres 12 de juliol es van conèixer els resultats de preinscripció a les titulacions de 

grau i, un curs més, la Universitat de València ha cobert la totalitat de les 8.924 places 

que oferta en les 56 titulacions de grau, 4 d’elles amb grup en Ontinyent, i 13 dobles 

titulacions de grau.  

La Sra. Rectora recorda que dilluns 15 de juliol va començar la matrícula d’estudiantat 

de nou ingrés en la nova aplicació acadèmica, UXXI, que va continuar amb la gestió de 

llistes d’espera i amb la matrícula de l’estudiantat de segon i successius cursos. 

L’adaptació a una nova aplicació que abasta tota la gestió acadèmica, des de l’elaboració 

dels plans d’estudis, l’OCA, els horaris o la matrícula fins la gestió de l’expedient de 

l’estudiantat o els títols, ha requerit, i està requerint, l’esforç i la col·laboració de totes i 

tots. És per això que vol donar les gràcies a totes les persones que han fet que aquesta 

important transició haja estat possible i, molt especialment, al servei d’informàtica, al 
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servei d’estudiants i a tots els Centres perquè aquesta ha sigut una tasca que no haguera 

sigut possible sense la implicació de tots ells. 

També informa al Consell de Govern que el passat dimarts 16 de juliol va inaugurar el 

Centre d’Innovació de la Universitat de València, ubicat al Parc Científic, que acull dues 

incubadores: agrotecUV, adreçada a la tecnologia en els sectors de base agrària, i 

IATECUV, incubadora de tecnologia basada en intel·ligència artificial. 

També va presentar el passat dilluns les intervencions que, a partir del mes d’agost, 

s’iniciaran al Campus de Tarongers. Són múltiples les intervencions que complementen 

les que ja han tingut lloc al llarg del darrer any en termes de substitució d’ascensors, 

d’obertura de nous espais, com LegalTech i CrimLab, i pròximament s’inaugurarà el 

Centre d’Emprenedoria al Campus de Tarongers.  

Aquest mes d’agost anuncia que començarà la intervenció sobre el conjunt del Campus, 

per tal d’humanitzar-lo, de convertir espais ocupats ara per ciment en espais verds de 

relació i d’interacció. Tot amb una visió sostenible en la seua intervenció. Un projecte elegit 

per la comunitat universitària del Campus de Tarongers en l’únic procés de participació 

que ha realitzat una universitat a Espanya per decidir com vol que siga el seu campus en 

el futur.  

En aquest Campus la Sra. Rectora va presentar, junt a altres intervencions, la que es 

realitzarà sobre el Taller d’Audiovisuals per donar resposta a les necessitats docents de 

les àrees de Periodisme i Comunicació Audiovisual, també en l’aulari Sud, per incorporar 

noves aules, més orientades al model de docència-aprenentatge, i, finalment, l’aulari Oest 

2, que donarà resposta a les necessitats de docència més immediates, però també 

futures, del Campus de Tarongers. Explica que es tracta d'una inversió inicial de més de 

47 milions d’euros, dels quals estan executats ja més de milió i mig, on cal afegir la que 

es realitzarà en el futur edifici d’instituts d’investigació en l’àrea de Ciències Socials, sobre 

la parcel·la que recau al carrer Serpis, al Campus de Tarongers. 

Igualment, també va presentar el passat dimarts 16 de juliol el pla d’inversions al Campus 

de Burjassot-Paterna. Aquest pla inclou intervencions sobre la Facultat de Química, amb 

adaptació de diferents plantes per donar resposta a necessitats docents i de laboratoris 

de recerca, a la Facultat de Farmàcia i Ciències de l’Alimentació, amb una oficina de 
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farmàcia ja conclosa, una sala de cates, cuines i espais per a ciències gastronòmiques i 

una planta pilot de producció de medicaments, per tal de donar resposta a una docència 

puntera i de qualitat com la que s’imparteix a la nostra Universitat. 

Afegeix que també s’intervindrà sobre la Facultat de Física, que desplaçarà part de les 

instal·lacions d’òptica que des de fa quasi tres dècades ocupen espais en l’edifici 

interfacultatiu, la qual cosa, alliberarà espai per a la docència. Aquesta part d’òptica 

s'ubicarà al nou edifici Joaquim Català, de pròxima construcció, l’edifici I.  

De pròxima construcció serà l’edifici H, que es correspondrà a instal·lacions avançades 

per la Facultat de Ciències Biològiques. En la intensa i extensa presentació realitzada pel 

director de la Unitat Tècnica de la Universitat, la Sra. Rectora comenta que va quedar clar 

que es tracta d’una obra complexa que ens situarà a l’avantguarda no sols d’Espanya sinó 

d’Europa en nombre de laboratoris, tant de docència com de recerca, amb laboratoris 

d’alt nivell de contenció. 

I junt a aquestes intervencions, altres menys visibles, de menor inversió però necessàries 

també per al funcionament del Campus i una gran intervenció sobre les zones 

enjardinades i la substitució de lluminària, per tal de millorar la qualitat de vida al Campus 

però, també, per tal d’avançar cap a un futur més sostenible, amb una gestió eficaç i 

eficient dels recursos.  

En total, prop de 100 milions d’Euros d’inversió al Campus de Burjassot-Paterna.  

La Sra. Rectora exposa totes aquestes intervencions amb l’orgull que es tracta d’un 

esforç col·lectiu d’una universitat composada per 18 centres i articulada sobre 4 campus 

universitaris, 3 d’ells en l’àrea metropolitana de València. 

Deixa clar que aquestes noves infraestructures es presenten amb transparència, amb un 

nou portal d’infraestructures que permetrà a la comunitat universitària conèixer de 

primera mà el que estem fent i com estem intervenint als nostres campus, agraint l’àrea 

de Comunicació, i en concret a la Unitat Web i Màrqueting que ha desenvolupat el 

projecte. Vol agrair, novament, a totes i cadascuna de les persones implicades en aquests 

projectes d’infraestructures, especialment Unitat Tècnica i Servei de Manteniment, a les 

administradores i administradors dels centres dels Campus, al Vicerector d’Economia i 
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Infraestructures, a la gerència i, especialment, a les deganes i degans, actuals i anteriors, 

del Campus de Burjassot Paterna. 

Explica que aquest projecte suposarà la major transformació dels campus universitaris 

del que portem de segle, i es farà amb molt d’esforç i recursos propis. 

La Sra. Rectora recorda que s'ha estat esperant el compliment de promesa d’un nou 

model de finançament durant huit anys, que s'està a l’espera de la decisió del govern 

actual de la Generalitat en relació al model de finançament del Sistema Universitari Públic 

Valencià. Aquest programa d’inversions el defineix com urgent i necessari per a la qualitat 

de la docència, la investigació però, sobre tot, per a la confortabilitat i qualitat de vida de 

la comunitat universitària, de les persones, que han de ser el referent en les polítiques 

universitàries. 

Destaca que ha costat molt arribar fins ací, que ha estat un gran esforç de planificació. 

Una inversió que, de ben segur, superarà els 150 milions d’euros, amb la il·lusió que 

aquest esforç millorarà la qualitat de vida, la docència, la recerca i la transferència de 

coneixement que, junt a la cultura, són les dimensions nuclears del servei públic 

universitari. 

Per acabar, la Sra. Rectora dona les gracies i es posa a disposició, junt al seu equip, per 

aclarir aquelles qüestions que puguen sorgir. 

 
 

 

3. Aprovació, si escau, de la determinació de places de professorat permanent laboral 

vacants, adscrites a àrees de coneixement que presenten situacions greus de 

plantilla. OPO 2024. 

 

La Sra. Rectora dona la paraula al Vicerector d'Ordenació Acadèmica i Professorat, que 

saluda als presents i exposa que aquest punt tracta de l’adscripció de les cinc places 

vacants que estan previstes en la oferta pública d'ocupació de 2024, cinc places de PPL 

(professorat permanent laboral), que estan previstes per ser assignades i convocades en 

àrees amb situacions greus de plantilla.  
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Remet a la documentació que està a disposició dels membres del Consell de Govern, on 

poden consultar els criteris que la Comissió de Professorat va acordar i aplicar per 

analitzar aquesta qüestió, així com dues taules en les quals s'ordenen les àrees de 

coneixement pel criteri d'envelliment i pel criteri de balanç estructural.  

Exposa que, en funció d'aquesta anàlisi i amb un informe favorable per unanimitat de la 

Comissió de Professorat, la proposta que es fa al Consell de Govern és que es convoquen 

les cinc places que apareixen al final de la documentació, corresponents a les àrees de 

Pediatria, Cirurgia, Dermatologia, Infermeria i Dret Penal, amb càrrec a la oferta pública 

d'ocupació 2024.  

Per acabar, el Vicerector afegeix que en aquest punt, també es proposa la aprovació de 

la transformació a PPL (professorat permanent laboral) d’una plaça de professorat titular 

de l’àrea d'Infermeria i una altra plaça de professorat titular de l’àrea de Dret Penal. 

La Sra. Rectora intervé per agrair al Vicerector tot l’esforç que està dedicant en la 

tramitació de les places de professorat que està duent-se a terme i sobretot vol agrair i 

fer un reconeixement al servei de PDI que està saturat de convocatòries.  

S’obre un torn d’intervencions. 

Se sotmet a votació la proposta. La votació es fa a mà alçada i per 43 vots a favor, cap vot 

en contra i cap abstenció, prenent-se l’acord següent: 

 
ACGUV 246/2024. “Aprovar la determinació de places vacants de 
professorat permanent laboral, adscrites a àrees de coneixement 
que presenten situacions greus de plantilla, que es convocaran a 
concurs en execució de l’Oferta Publica d’Ocupació 2024, així com 
la transformació prèvia de les places 730 i 420 de professor titular 
d’Universitat en professor permanent laboral”, segons la 
documentació que s’adjunta com a annex.  
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4. Aprovació, si escau, de la transformació en places d’Ajudant Doctor de vacants 

generades en la plantilla.  

 

La Sra. Rectora dona la paraula al Vicerector d'Ordenació Acadèmica i Professorat, que 

informa que al Servei de RRHH-PDI, es continuen rebent propostes de jubilació voluntària i 

en alguns casos els departaments demanen que les futures vacants  es transformen en 

places de professorat d'ajudant doctor per facilitar la seva convocatòria.  

Aquest és el cas que presenta el Vicerector i que correspon a l’àrea de Química Orgànica. 

La proposta, que va informar favorablement la Comissió de Professorat per unanimitat, és 

la transformació de la plaça que quedarà vacant, com a plaça de professorat ajudant 

doctor i la seva convocatòria, que també s'aprovaria en aquest punt, en el moment que la 

jubilació es faça efectiva. 

 

S’obre un torn d’intervencions. 

Se sotmet a votació la proposta. La votació es fa a mà alçada i per 43 vots a favor, cap vot 

en contra i cap abstenció, prenent-se l’acord següent: 

 

 
ACGUV 247/2024. “Aprovar la transformació en plaça d'Ajudant 
Doctor de vacant, generada en la plantilla”, segons la documentació 
que s’adjunta com a annex.  

 

5. Aprovació, si escau de sol·licituds de canvi d’adscripció de centre. 

 
La Sra. Rectora dona la paraula novament al Vicerector d'Ordenació Acadèmica i 

Professorat, que presenta aquesta sol·licitud de canvi de Centre, corresponent al 

departament de Microbiologia i Ecologia. Explica que es tracta d’una a la plaça de 

professorat contractat doctor, que està escrita inicialment a la Facultat de Ciències 

Ecològiques, i se sol·licita la seva adscripció a la Facultat de Medicina i Odontologia. La 

petició compleix els requisits que exigeix el Reglament i compta amb l’acord favorable del 

departament, de la Junta de Centre d’origen i de la Junta de Centre de destí i va tindre 

informe favorable per unanimitat de la Comissió de Professorat. 
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Per tot l’exposat, el Vicerector demana l’aprovació d’aquest canvi d’adscripció. 

 

S’obre un torn d’intervencions. 

Se sotmet a votació la proposta. La votació es fa a mà alçada i per 43 vots a favor, cap vot 

en contra i cap abstenció, prenent-se l’acord següent: 

 

 
ACGUV 248/2024. “Aprovar el canvi d’adscripció de la plaça núm. 
6209 de professor contractat doctor, ocupada pel professor 
Alfonso Luis Navarro Marzal, de la Facultat de Ciències 
Biològiques a la Facultat de Medicina i Odontologia”, segons la 
documentació que s’adjunta com a annex.  

 

 

6. Aprovació, si escau, del pla d’estudis del Màster Universitari en Materials 

Avançats. 

 

La Sra. Rectora dona la paraula a la Vicerectora d’Estudis que saluda als presents i 

comença el punt recordant que al mes de juliol de 2023 aquest Consell de Govern va 

aprovar l'expressió d’interès d'un Màster en Materials Avançats, que és una de les accions 

fonamentals del Pla Complementari en Materials Avançats, un PERTE que coordina la 

Universitat de València on participen universitats que disposen de grups potents en aquest 

àmbit de coneixement.  

Aquest projecte es focalitza fonamentalment en la investigació i la transferència, però 

contempla la formació com a eix fonamental per a avançar aquesta línia de coneixement.  

En aquest Màster Interuniversitari participen 9 universitats: Alacant, Autónoma de Madrid, 

Barcelona, Castilla-la Mancha, Màlaga, Santiago Compostela, Politècnica de València i 

Saragossa, sent coordinadora la Universitat de València.  

 

Es presenta un pla d'estudis de 60 crèdits amb un Treball de Fi de Máster de 15 crèdits i 

cinc blocs de matèries. Destaca que hi ha una matèria que s'impartirà simultàniament en 

totes les universitats, perquè cada universitat farà la seva prescripció i la seva matrícula, i 
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la resta de matèries s'impartiran de forma conjunta a tots els estudiants que estiguen 

matriculats en el màster en un sistema rotatori de seminaris que organitzarà cada curs 

una de les universitats.  

 

La Vicerectora afegeix que aquesta proposta inclou la Menció Dual, que gestionarà cada 

Universitat, i que implica la realització del Treball Fi de Màster en una empresa 

col·laboradora. En aquest sentit, la Universitat de València ja ha signat un conveni de 

col·laboració amb la empresa Analog Devices perquè oferte tres places perquè tres 

estudiants de la Universitat de València puguen fer la menció dual i puguen fer el Treball de 

Fi de Màster en aquesta empresa.  

 

El pla d'estudis s'ha posat en exposició pública durant un mes, sense que haja tingut cap 

esmena. Compta amb l'informe favorable de l'Institut de Ciències Moleculars, que és qui 

coordina acadèmicament la titulació i de la Facultat de Química, que és qui la gestionarà 

administrativament. També té l'informe favorable de la Comissió d'Estudis de Postgrau. 

 

Per acabar, la Vicerectora demana l’aprovació de aquest Consell de Govern i, si és així, la 

memòria de verificació passarà a ser enviada a l'Agència de Qualitat. 

 

 

S’obre un torn d’intervencions. 

Se sotmet a votació la proposta. La votació es fa a mà alçada i per 43 vots a favor, cap vot 

en contra i cap abstenció, prenent-se l’acord següent: 

 
ACGUV 249/2024. “Aprovar la proposta del Pla d’Estudis del 
Màster Universitari en Materials Avançats per la Universidad 
Autónoma de Madrid, la Universidad de Alicante, la Universidad de 
Barcelona, la Universidad de Castilla-La Mancha, la Universidad de 
Málaga, la Universidad de Santiago de Compostela, la Universidad 
de Zaragoza, la Universitat de València (Estudi General) i la 
Universitat Politècnica de València”, segons la documentació que 
s’adjunta com a annex.  
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7. Aprovació, si escau, de la proposta de canvi de denominació de la Facultat de 

Magisteri. 

La Sra. Rectora dona la paraula a la Vicerectora d’Estudis que comença la intervenció 

recordant que al Consell de Govern de 28 de maig de 2024 es va aprovar l’inici d’expedient 

per al canvi de denominació de la Facultat de Magisteri per Facultat de Formació del 

Professorat i el que se sotmet a la consideració dels membres del Consell en la sessió de 

hui és l'aprovació de l'informe sobre la proposta del canvi de denominació. Explica que el 

canvi de denominació d'un Centre és un procediment que aprova la Generalitat Valenciana 

a proposta del Consell Social, previ informe del Consell de Govern. Per tant, aclareix la 

Vicerectora, el que es considera en aquest punt és si es dona informe favorable o no 

favorable a la proposta de canvi de denominació que després passaria a la tramitació del 

Consell Social i de la Generalitat Valenciana per la seua aprovació definitiva i publicació al 

DOGV.  

 

L’expedient s'ha posat en exposició pública, tal com indiquen els nostres Estatuts, i s'ha 

rebut un document d'al·legacions per part de la Facultat de Filosofia i Ciències de l'Educació, 

que han estat contestades per la Facultat de Magisteri. 

  

No obstant, li agradaria referir-se a algunes consideracions que fa la Facultat de Filosofia i 

Ciències de l’Educació en les seues al·legacions sobre defectes de forma i falta de 

transparència i diàleg en el procediment. La Vicerectora explica que en aquest canvi de 

denominació s’ha seguit el mateix procediment que en altres canvis que s’han dut a 

consideració del Consell de Govern durant el seu temps com a Vicerectora. Posa com 

exemple els canvis de denominació de la Facultat de Farmàcia i Ciències de l’Alimentació, 

la Facultat de Psicologia i Logopèdia i, anteriorment i abans de les seues competències 

com a vicerectora, de la Facultat d’Infermeria i Podologia o de la de Filologia, Traducció i 

Comunicació. 

Per altra banda, en les consideracions que fa la Facultat de Filosofia i Ciències de l'Educació 

també s'indica que l’expedient és incomplet i incompleix l'article 33 dels nostres Estatuts. 

En aquest sentit, la Vicerectora aclareix que el contingut de l’article és molt ample perquè 
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es refereix a la creació, supressió o modificació d'un centre, però no tots els punts d'aquest 

article són aplicables ni procedents per a una modificació que no només afecta a la 

denominació. I és que, en centres ja existents com el cas que ens ocupa, no hi ha canvis de 

titulacions, ni canvis de departaments, ni d’adscripció de professorat, tampoc s’alteren les 

perspectives quant al nombre estimat d'estudiants. Per tant no procedeix incloure segons 

quina informació i documentació. 

La Vicerectora insisteix que el procediment que s’ha seguit s’ha ajustat als Estatuts de la 

Universitat de València, en un procés transparent i rigorós, tal i com s'ha fet en altres 

canvis de denominació d'altres centres. 

Per al·lusions, segons les al·legacions de la Facultat de Filosofia i Ciències de l'Educació, la 

Vicerectora també vol aclarir que des de la sol·licitud del canvi de denominació, en març de 

2023, fins l’apertura d’expedient, el 28 de maig de 2024, el Vicerectorat ha fet tot el 

possible per establir un diàleg i arribar a un acord entre els dos centres.  

Indica, perquè en les al·legacions també es tracta aquest tema, que l'adscripció del Màster 

en Professor/a de Secundària a la Facultat de Magisteri no va ser una decisió unilateral 

pressa des del rectorat. En eixe procés, recorda la Vicerectora, a més del Màster de 

Secundària es va abordar l’adscripció del Màster d'Educació Especial, acordant-se 

l'adscripció del primer a la Facultat de Magisteri i del segon a la Facultat de Filosofia i 

Ciències de l’Educació. I no va ser una decisió unilateral. La proposta es va treballar durant 

més d'un any i fruit d'eixe treball, coordinat des del vicerectorat, en els dos casos es va 

decidir que la CCA tinguera una composició equilibrada entre els centres que 

majoritàriament participaven en la docència que, en el cas concret del màster de 

secundària, va conduir a una CCA formada per 4 persones de la Facultat de Magisteri i 4 

de la Facultat de Filosofia i Ciències de la Educació. Per altra banda, el Consell de Govern va 

mostrar el seu suport aprovant les adscripcions per 40 vots a favor, cap en contra i una 

abstenció. 

 

I dit això, la Vicerectora recorda que el document amb les al·legacions formals de la Facultat 

de Filosofia i Ciències de l’Educació i les respostes de la Facultat de Magisteri estan a l'abast 

dels membres de Consell de Govern i avança que demanarà el suport a la proposta del 

canvi de denominació de la facultat de Magisteri perquè el procediment de gestió ha sigut 
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transparent, rigorós i ajustat a la normativa. També indica que el criteri utilitzat per a 

canviar la denominació d'altres centres ha sigut que la seua denominació s’adapte de 

forma real i globalitzadora a les titulacions que oferta, com és el cas que ens ocupa.  

 

A més, la Vicerectora demana que conste en acta que l’informe favorable no ha de minvar, 

no pot minvar, la capacitat i la legitimitat del professorat dels departaments de la Facultat 

de Filosofia i Ciències de l’Educació d'impartir docència en les professions regulades de 

formació del professorat, com ara Mestre/a d'Educació Infantil i Primària i Màster de 

Secundària, en les quals participa i ha de continuar participant professorat de la Facultat 

de Filosofia i Ciències de l'Educació. I, per suposat, aquest canvi de denominació no pot 

minvar la capacitat ni la legitimitat del professorat i dels departaments de la Facultat de 

Filosofia i Ciències de l'Educació de continuar oferint títols oficials o no oficials que 

contribueixen a complementar i a millorar la formació del professorat.  

 

Per  finalitzar, la Vicerectora indica que el canvi de denominació en cap cas ha d'impedir el 

diàleg i el treball conjunt entre els dos centres en pro de la formació del nostre estudiantat 

i del futur professorat de tots els nivells educatius.  

 

Per tot el que ha exposat, demana en aquest punt el vot favorable dels membres d’aquest 

Consell de Govern. 

 

A continuació la Sra. Rectora pren la paraula pera  mostrar el seu suport a la Vicerectora 

i li agraeix el treball i l’exposició detallada, necessària en aquest procés. Demana també el 

vot favorable del punt i reitera que l’aprovació del punt no implica un canvi en la distribució 

de la docència en aquelles titulacions en les que participen altres Facultats. 

 

Seguidament s'obri un torn d’intervencions. 

 
La Sra. Rectora dona la paraula a la Degana de la Facultat de Filosofia i Ciències de 

l’Educació, que agraeix la intervenció de la Vicerectora d’Estudis, especialment per indicar 

que conste en acta que el canvi de denominació de la Facultat de Magisteri per Facultat de 
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Formació del Professorat no repercutirà negativament en la docència que imparteix la seua 

Facultat. 

Considera la Degana que hi ha un conflicte de fons entre els dos centres. 

La Facultat de Magisteri forma fonamentalment i específicament mestres de Primària i 

d'Infantil. La Facultat de Filosofia i Ciències de l'Educació forma filòsofs, filòsofes, educadors 

socials, pedagogs, pedagogues. Però existeix un ampli elenc de matèries de diferents 

departaments de la Facultat Filosofia i Ciències de l'Educació que formen part de la 

docència dels mestres en Infantil i els mestres en Primària. A més, Facultat de Magisteri, 

gestiona el màster de Professorat en Educació Secundària perquè va ser adscrit per raons 

de procediment, malgrat que la participació docent de la Facultat Filosofia i Ciències de 

l'Educació és molt important. 

La Degana considera que en aquest canvi de denominació s’evidencia que la Universitat de 

València és una de les poques universitats espanyoles que manté dues facultats d’educació. 

A continuació demana que conste en acta algunes dates que són importants per la seua 

Facultat i que passa a detallar.  

Considera que el 25 d'abril de 2023 es va paralitzar el procés del canvi de denominació a 

l’espera de que des del Rectorat es donen noves iniciatives d'apropament entre els dos 

centres. No obstant això, el 21 de maig de 2024 la degana i el nou equip deganal se’n 

adonen que al punt 17 de l’ordre del dia del Consell de Govern de 28 de maig de 2024 

apareix el canvi de denominació de la Facultat de Magisteri. 

En aquest periode de temps, d’abril de 2023 a maig de 2024, no li consta que cap reunió 

que s’aborde el canvi de denominació ni tampoc que es tracte la possibilitat de treballar en 

la idea d’una única facultat d’educació. 

Al Consell de Govern de 28 de maig, continua la Degana, es va aprovar l’inici d’expedient 

del canvi de denominació, malgrat que ella va demanar la retirada del punt o be el seu 

ajornament, amb la intenció d’establir un diàleg entre equips deganals que no estigués 

mediatitzat per les dates d’exposició pública, presentació d’al·legacions, etcètera. 

Posteriorment, el 10 de juny de 2024 l’expedient es sotmet a informació pública i l'1 de 

juliol, es celebra una reunió entre els equips deganals de les dues facultats -cosa que li 

agraeix a la Degana de la Facultat de Magisteri-, amb la intenció d’iniciar una espècie de 

comissió de diàleg per a resoldre el conflicte. No obstant, una de les qüestions que planteja 



CONSELL DE GOVERN 23 DE JULIOL DE 2024 

 

 

 

19 

la Facultat de Magisteri és si la Facultat de Filosofia i Ciències de l’Educació va a presentar 

al·legacions a l’inici d’expedient del canvi de denominació. La contestació per la seua part 

és afirmativa. 

Seguint en la exposició, la Degana indica que el 9 de juliol una delegació de la seua Facultat 

es rebuda per la Sra. Rectora i la Vicerectora d’Estudis, acordant-se la possibilitat d'iniciar 

converses per a una possible facultat conjunta. El dia 10 de juliol presenten les al·legacions 

a les quals la Facultat de Magisteri contesta, tal i com es pot veure a la documentació 

d'aquest punt. 

Davant de tot açò, la Degana pensa que en la base d'aquest procés està el conflicte entre 

les dues facultats i creu que la millor solució passa per un procés de diàleg, però mediat -

que no mediatitzat- pel Rectorat, amb la persona que considere adequada i novament 

demana un ajornament de pressa de decisions fins que haja un diàleg mediat per resoldre 

aquest conflicte. 

 

La Sra. Rectora dona les gràcies a la Degana de la Facultat de Filosofia i Ciències de 

l’Educació per la seua intervenció i dona la paraula a la Degana de la Facultat de Magisteri. 

 

La Degana inicia l'exposició puntualitzant algunes qüestions que s'han dit en aquest Consell. 

En primer lloc es refereix a que el canvi de "Facultat de Magisteri" a "Facultat de Formació 

del Professorat", obeeix a que això és el que es fa exclusivament en els títols de grau en 

Mestre i Mestra d'Educació Infantil, Educació Primària i Màster de Secundària. Formar, 

preparar i capacitar als futurs mestres i professorat, perquè són les úniques tres 

titulacions que habiliten per a l'exercici professional en aquestes etapes educatives.  

Destaca que es tracta de títols habilitants, mentre que les titulacions impartides en la 

Facultat de Filosofia i Ciències de l'Educació, com ara Grau en Pedagogia o Educació Social, 

corresponen a professionals de l'àmbit educatiu, però en cap cas es tracta de formació del 

professorat. Prova d'això és que els departaments de didàctiques especifiques de la 

Facultat de Magisteri no estan presents en els graus en Pedagogia i en el grau en Educació 

Social. 

I continua exposant que, a l'igual que la Facultat de Filosofia i Ciències de l'Educació, també 

participen en la formació de professorat altres centres com la Facultat de Psicologia i 
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Logopèdia o la Facultat de Ciències Socials, entre d'altres. I al Màster de Secundària posa 

com exemple que participen la Facultat d'Economia, l'Escola Tècnica Superior d'Enginyeria, 

la Facultat de Filologia, Traducció i Comunicació, d'Infermeria i Podologia i altres, perquè la 

formació del professorat és un procés participatiu la responsabilitat final del qual recau en 

la Facultat de Magisteri, on els egressats adquireixen l'habilitació necessària per a l'exercici 

professional.  

La Degana posa en relleu que a la seua Facultat, el professorat, els recursos materials, els 

mitjans, les instal·lacions, tot està destinat exclusivament i al 100% a la formació de 

professorat. Explica que la Facultat de Magisteri forma cada any entre 720 i 750 

estudiants de Grau i 550 o 600 egressats que realitzen el Màster de Secundaria, insistint 

que és en la seua Facultat on es concentra la formació de docents de diferents nivells 

educatius.  

Recorda que amb aquesta finalitat, la de formació de professorat, es centren 20 grups 

d'investigació, 19 d'innovació i 9 projectes del Ministeri, la qual cosa evidència el compromís 

adquirit amb la investigació, la innovació i l'excel·lència del professorat i personal 

investigador del Centre.  

Per tant, continua la Degana, aquest canvi de denominació en cap cas pot servir per a 

qüestionar la competència i preparació en l'àmbit de la didàctica en el sentit més ampli dels 

professionals del Centre.  

Davant l'increment exponencial de la investigació en la Comunitat Universitària 

Internacional, la denominació "Formació del Professorat" -Teaching Training- donaria més 

visibilització, no passant així, perquè no té traducció, amb el terme "Magisteri". 

El canvi de denominació del centre, argumenta, té una raó de pes donat que el nom actual, 

a més d'obsolet, els condiciona i no s'ajusta a la realitat actual: el magisteri al·ludeix a una 

estratègia d'ensenyament, la classe magistral que ja està àmpliament superat.  

Destaca la Degana que en el context competencial actual es necessiten professionals de 

l'àmbit educatiu en Infantil, Primària i Secundària on el nom de Formació del Professorat 

està més d'acord amb aquesta visió.  

I explica que, a més de la formació inicial, també s'ocupen de la formació permanent, 

lògicament amb la resta de facultats que ha nomenat, que comparteixen aqueixa formació. 
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Però tot s'articula des de la seua facultat. l'única en la qual es poden cursar els estudis 

habilitants que donen accés a la professió docent de tot el sistema educatiu.  

I insisteix que, tal i com ha comentat la Vicerectora i ratificat la Degana de la Facultat de 

Filosofia i Ciències de l'Educació, el canvi de nom no afecta de cap manera la capacitat 

docent de la seua Facultat, amb la qual cosa no hi ha raó per a la preocupació que 

manifesten, sinó al contrari, amb la denominació Facultat de Formació del Professorat, es 

dignifica i amplia tot el que s'imparteix i, per extensió, totes les facultats que estan 

implicades, al tractar-se d'un nom més inclusiu, que pot representar millor a totes i a tots. 

Per finalitzar, la Degana apel·la al respecte de l'autonomia dels centres perquè decideixen 

com anomenar-se i més quan el canvi està més que valorat per la comunitat universitària 

de la Facultat de Magisteri i acadèmicament totalment justificat. 

 

La Degana acaba agraint la intervenció de la Vicerectora i la de la Degana de la Facultat de 

Filosofia i Ciències de l’Educació. 

 

La Sra. Rectora dona la paraula a la Degana de la Facultat de Filosofia i Ciències de 

l'Educació, que demana novament que es tinga en compte la seua sol·licitud de començar 

un procediment que acabe amb el conflicte entre Facultats i que permeta establir aquest 

diàleg que tinga per objecte la unió dels dos centres. En cas contrari, demana el vot en 

contra d’aquest punt perquè considera que prèviament caldria establir-se un diàleg mediat 

entre les dues Facultats. 

 

A continuació la Sra. Rectora dona la paraula a la Vicerectora d'Estudis. 

 

La Vicerectora intervé, per al·lusions, i indica que sempre s'ha mostrat oberta al diàleg. 

Explica que pot compartir algunes coses que s'han dit en aquest Consell de Govern, però 

no que des del 25 d'abril de 2023 fins al 28 de maig del 2024 no s'ha fet res des del 

vicerectorat. Insisteix que en eixe any han sigut moltes les reunions entre les dues parts 

iniciades i convocades des del vicerectorat, abans i inclús després que aquest Consell de 

Govern aprovara l'inici d'expedient el dia 28 de maig. Assenyala, com a mostra d'eixe intent 
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constant de diàleg, que l’exposició pública no es va fer fins el 10 de juny, deixant passar 12 

dies perquè els centres pogueren parlar i establir un procediment i un calendari de diàleg.  

Reitera, i per això ha volgut que conste en acta tal i com ha assenyalat també la degana, el 

compromís de que el canvi de denominació no minve la docència del professorat i dels 

departaments de la Facultat de Filosofia i Ciències de l'Educació ni la seua implicació en els 

títols de formació de professorat, oficials i no oficials. 

Per acabar, indica que està oberta a una reflexió sobre el futur dels dos centres, però eixe 

ha de ser un pas posterior al canvi de denominació que estem tractant en aquest moment. 

Dit açò, la Vicerectora torna a demanar vot favorable perquè continue el procediment del 

canvi de denominació de la "Facultat de Magisteri" a "Facultat de Formació del Professorat". 

 

Se sotmet a votació la proposta. La votació es fa a mà alçada i per 40 vots a favor, 2 vots 

en contra i 1 abstenció, prenent-se l’acord següent: 

 

 
ACGUV 250/2024. “Aprovar la proposta de canvi de denominació 
de la "Facultat de Magisteri" per "Facultat de Formació del 
Professorat"“, segons la documentació que s’adjunta com a annex.  

 

 

8. Aprovació, si escau, de la concessió dels Premis Extraordinaris de doctorat del curs 

acadèmic 2023-2024. 

 
La Sra. Rectora dona la paraula a la Vicerectora d’Estudis.  

La Vicerectora inicia l'exposició recordant que, seguint la normativa, la convocatòria 

d’aquests premis es va aprovar a la sessió del Consell de Govern del dia 9 de novembre de 

2023 i en ella s'indicava el nombre de premis a concedir, establint un premi per cada àrea 

i deu tesis llegides, i els barems generals i específics de cada Comissió amb els quals cal 

valorar les sol·licituds presentades.  

Es van convocar 53 premis extraordinaris distribuïts entre les 18 àrees de coneixement, i 

es va obrir un termini de presentació de sol·licituds. El dia 13 de març es va publicar la 
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relació provisional d’admeses i admesos, concretament 122 sol·licituds. Informa que no va 

haver-ne cap reclamació i tampoc hi va haver sol·licituds de canvis d’àrea.  

 
Seguint el procediment, continua la Vicerectora, el 9 d'abril es va publicar la resolució 

definitiva de sol·licitants admesos i exclosos i, a partir d'aquest moment, va començar la 

baremació de les persones candidates. El dia 6 de juny la Junta Permanent de l'Escola de 

Doctorat va publicar la proposta provisional de concessió. En totes les àrees hi havia 

persones amb puntuació suficient i es va fer una proposta provisional de concessió de 53 

premis extraordinaris. No es va presentar cap reclamació, amb la qual cosa el dia 9 de 

juliol el Comitè de Direcció de la Escola de Doctorat va fer la proposta definitiva de 

concessió, que és la que presenta aquest Consell de Govern per a la seva aprovació.  

Per acabar, la Vicerectora indica que aquest és l'únic any, des que té les competències de 

doctorat, que no ha hagut cap reclamació a la llista provisional, cap canvi de sol·licitud 

d'àrea i cap reclamació a la baremació, atribuint-ho al bon funcionament i gran treball de 

totes les Comissions i de l'Escola Doctorat, als quals agraeix el seu treball. 

S’obre un torn d’intervencions. 

Se sotmet a votació la proposta. La votació es fa a mà alçada i per 43 vots a favor, cap vot 

en contra i cap abstenció, prenent-se l’acord següent: 

 
ACGUV 251/2024. “Aprovar la concessió dels Premis 
Extraordinaris de doctorat del curs acadèmic 2023-2024”, segons la 
documentació que s’adjunta com a annex.  

 

 

9. Aprovació, si escau, del Reglament sobre depòsit, avaluació i defensa de la tesi 

doctoral. 

 
La Sra. Rectora dona novament la paraula a la Vicerectora d’Estudis, que indica que s’ha 

procedit a modificar el Reglament sobre dipòsit, avaluació i defensa de la tesi doctoral per 

ajustar-lo, bàsicament, al Reial Decret 576/2023. No obstant, aclareix que s'ha aprofitat 

aquesta adequació a la nova normativa que regula els estudis de doctorat per a fer algunes 

actualitzacions.  
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A continuació la Vicerectora passa a nomenar els canvis més significatius. 

Pel que respecta a les modificacions que es deriven del Reial Decret, la Vicerectora destaca 

el canvi en el termini de les estades per a les tesis en règim de cotutela, que han passat de 

9 a 6 mesos, tal com marca la nova normativa estatal. Altre canvi, en relació a la obtenció 

de la menció industrial, ha estat passar de 3 anys al mínim d'1 any que marca el Reial 

Decret. Per altra banda, també s’ha contemplat que les persones avaluadores de la tesi 

puguin proposar aspectes de millora abans del seu dipòsit definitiu.  

S'ha aprofitat aquesta modificació del reglament per a incloure aspectes del doctorat que 

estaven en altres normatives, com per exemple, incloure en el reglament la menció 

industrial, que estava com un reglament a banda, i la instrucció per a l'obtenció de la menció 

internacional, que també estava en un document a banda. D'aquesta manera es dona més 

homogeneïtat i coherència a tots els passos i procediments de realització de la tesi 

doctoral.  

 

Respecte als canvis no vinculats al Reial Decret, la Vicerectora destaca s'han eliminat del 

reglament i passat a la instrucció de matrícula alguns aspectes que poden requerir una 

modificació àgil vinculada, en molts casos, a calendaris. Per altra banda, s’ha contemplat 

que el tribunal de la tesi ha de complir el Codi de Bones Pràctiques i s'ha flexibilitzat els 

requisits dels sexennis per als membres dels tribunals de tesis. També s'han flexibilitzat les 

condicions del membre titular d'una institució estrangera per a formar part d'una menció 

internacional, que abans estava en cinc anys i ara se demana només tres, i s'han especificat 

els requisits per fer una tesi per compendi i s'han establert uns requisits mínims per 

homogeneïtzar criteris.  

 

Aquest reglament té l’informe favorable de la Comissió d'Estatuts i s'han incorporat els 

aspectes indicats a l'informe de l'Assessoria Jurídica, a excepció del fet que el director de 

la tesi puga fer propostes de membres del tribunal donat que, encara que aquesta 

proposta podria plantejar conflicte d'interessos, és la persona que té més criteri per a 

saber qui son les millors persones per avaluar el treball de tesi doctoral. En aquest sentit, 

la Vicerectora recorda que, com a garantia, s'exigeix el compliment rigorós del Codi de 

Bones Pràctiques també per la selecció dels membres del Tribunal de Tesis.  
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Finalment, la Vicerectora demana als membres del Consell de Govern l'aprovació del 

Reglament que també té informe favorable de la Junta Permanent i del Comitè de Direcció 

de l'Escola de Doctorat. 

 

S’obre un torn d’intervencions. 

Se sotmet a votació la proposta. La votació es fa a mà alçada i per 43 vots a favor, cap vot 

en contra i cap abstenció, prenent-se l’acord següent: 

 

 
ACGUV 252/2024. “Aprovar el Reglament sobre depòsit, avaluació 
i defensa de la tesi doctoral”, segons la documentació que s’adjunta 
com a annex.  

 

10. Aprovació, si escau, de nomenament de Doctor Honoris Causa.  

 
La Sra. Rectora dona la paraula a la Vicerectora d’Estudis, que recorda que la nostra 

normativa de nomenament de Doctor Honoris Causa estableix que els centres, 

departaments i instituts poden fer les seues propostes raonades a l'Escola de Doctorat 

abans del 30 de maig. Per altra banda, l'article 7 del Reglament de Doctor Honoris Causa 

diu que el Consell de Govern només podrà aprovar dues propostes per curs acadèmic a 

proposta dels centres i l'article 2 diu que el Rector o Rectora podrà proposar candidats 

per els seus mèrits rellevants i aquests candidats no es tindran en compte, com diu l'article 

7, a l'hora de comptabilitzar el nombre de doctors. 

 

Indica que, en total, s'han presentat 6 propostes de Doctor Honoris Causa, 2 a sol·licitud 

de Centres i 4 presentades per la Rectora.  

 

La Facultat de Ciències Biològiques va aprovar en la seua Junta de 29 de març de 2024, 

la proposta del professor William de Grado. La Vicerectora recorda que el currículum es 

pot consultar a la documentació aportada a l’Aula Virtual. A mode de resum, exposa que el 

professor William de Grado és professor de la Universitat de California en San Francisco, 
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amb formació d'origen químic, però posteriorment orientat a la bioquímica i biofísica, en 

concret en l'àmbit farmacèutic, especialitzant-se en disseny de proteïnes amb un 

desenvolupament d'investigació multidisciplinar i concretament molt vinculat al disseny de 

novo de proteïnes. A més, comenta que és una línia d'investigació que té un gran impacte, 

no només científic sinó també a nivell de la salut de les persones, i ha format una generació 

de líders mundials en el camp del disseny d'aquestes proteïnes.  

 
L'Institut de Drets Humans va aprovar el dia 14 de març de 2024 la proposta del professor 

Fabian Salvioli. La Vicerectora indica que és una figura universitària eminent, però sobretot 

i més enllà del seu paper universitari, posa de relleu la seua projecció internacional en el 

camp dels Drets Humans. Ha format part del Comitè de Drets Humans de l'Organització 

de Nacions Unides, sent el seu president durant dos anys, va ser el president de la Reunión 

Anual de Presidentes de Órganos de Tratados de Derechos Humanos de las Naciones 

Unidas i relator especial de l'Organització de les Nacions Unides, entre d'altres càrrecs.  

 
A continuació la Vicerectora exposa el curriculum de les quatre persones proposades per 

la Sra. Rectora: el professor Ricardo Villanueva Lomelí, Rector de la Universitat de 

Guadalajara, Mèxic; el doctor Ricardo Jorge Gelpi, Rector de la Universitat de Buenos Aires, 

Argentina; el professor Carlos Alberto Vásquez Boyer, Rector de la Universitat Nacional de 

Trujillo; i finalment la doctora Jeri Gloria Ramón Ruffner de Vega, Rectora de la Universitat 

Major de San Marcos de Perú.  

Les quatre propostes s’emmarquen en el reconeixement que la nostra Universitat, en la 

commemoració del 525 aniversari, vol fer a Rectores i Rectors d'universitats 

iberoamericanes. Universitats i persones de recorregut prestigi: la Universitat Nacional 

Major de Sant Marcos de Perú va ser fundada en 1551 i és la més antiga de les 

universitats americanes; la Universitat de Guadalajara és la segona importància de Mèxic i 

el seu Rector ha estat reconegut durant diversos anys com millor rector mexicà; la 

Universitat de Buenos Aires, fundada en 1921, és la segona de les Universitats americanes 

en nombre d’estudiants matriculats; i la Universitat Nacional de Trujillo va ser fundada en 

1824 i enguany celebra el seu bicentenari i és la primera universitat de fundació 

republicana de l'Amèrica Llatina en la època precolonial impulsada per Simón Bolívar.  
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La Vicerectora comenta que és conscient que la proposta global no s'ajusta a la normativa 

en quant a igualtat de gènere, la qual cosa resulta difícil quan les propostes venen de forma 

individual de centres diferents. En eixe sentit destaca que hi ha una dona proposada per la 

Sra. Rectora. 

 

Per acabar explica que, per motius de calendari i organització, les propostes es troben 

encara finalitzant el període d'exposició pública i demana la votació favorable condicionada 

a que no es presente cap esmena.  

S’obre un torn d’intervencions. No hi ha sol·licituds.  

La proposta se sotmet a votació secreta. De 43 vots emesos, el resultat és el següent: 

  A favor En contra  Abstenció Blanc 

Dr. Wiliam F. de Grado  
(Facultat de Ciències Biològiques)   

42 0 0 1 

Dr. Fabián Salvioli (Institut de Drets Humans)  
 

40 0 3 0 

Dr. Carlos Alberto Vásquez Boyer  
 

32 0 9 2 

Dra. Jeri Gloria Ramón Ruffner de Vega  
 

34 0 9 0 

Dr. Ricardo Jorge Gelpi  
 

33 0 8 2 

Dr. Ricardo Villanueva Lomelí  
 

32 0 9 2 

 

 
ACGUV 253/2024. “"Aprovar el nomenament de Doctor Honoris 
Causa dels següents professors i professora: 
Dr. Wiliam F. De Grado  
Dr. Fabián Salvioli  
Dr. Carlos Alberto Vásquez Boyer 
Dra. Jeri Gloria Ramón Ruffner de Vega 
Dr. Ricardo Jorge Gelpi 
Dr. Ricardo Villanueva Lomelí 
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11. Aprovació, si escau, de la proposta de renovació de dos membres PDI de la Comissió 

de Sostenibilitat, en atenció a l’article 1, apartat j) del seu reglament. 

 
La Sra. Rectora dona la paraula a la Vicerectora de Sostenibilitat, Cooperació i Vida 

Saludable, que presenta la renovació de dos membres de PDI a la Comissió de 

Sostenibilitat, recordant que a l'article 1, apartat J del Reglament, es diu que és aquest 

Consell de Govern qui aprovarà la proposta. 

Havent consultat a les persones que fins a este moment formaven part del col·lectiu de PDI 

en aquesta comissió porta a la consideració dels membres del Consell de Govern dues 

propostes: la de la professora Sara Mollet Casanova i la del professor Lluis Roca Pérez.  

Destaca que tots dos han participat activament en accions del Vicerectorat i mantenen 

una trajectòria destacada en assumptes de sostenibilitat, demanant per això el 

recolzament a la proposta presentada. 

 

S’obre un torn d’intervencions. 

La proposta se sotmet a votació secreta. De 43 vots emesos, el resultat és el següent: 

 

  
A favor En contra Abstenció Blanc 

Dra. Sara Mollá Casanova 
 

36 2 4 1 

Dr. Lluís Roca Pérez 
 

42 0 1 0 

 

 
ACGUV 254/2024. “Elegir la Dra. Sara Mollá Casanova i el Dr. Lluís 
Roca Pérez com a membres del PDI de la Comissió de 
Sostenibilitat”. 
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12. Aprovació, si escau, de les noves propostes de Títols Propis per al curs 2024-2025. 

 

La Sra. Rectora dona la paraula a la Vicerectora de Formació Permanent, Transformació 

Docent i Ocupació, que saluda als presents i exposa que porta a la consideració del Consell 

una proposta de convocatòria extraordinària que inclou tres títols.  

Explica que els dos primers títols que presenta són dos propostes relacionades i 

sol·licitades expressament per l'Institut Tongwen, un institut xinès en el que es porta ja uns 

anys treballant i amb el que la Universitat de València té ja títols propis que, segons indica, 

han funcionat molt bé. En aquesta ocasió l'Institut Tongwen estava interessat en dos títols 

propis dintre de l'àmbit de la psicologia.  

Es proposa, per tant, el Màster de Formació Permanent en Psicologia des de Neurociència 

i el Màster de Formació Permanent en Psicologia Aplicada a la Prevenció e Intervenció en 

Infància i Adolescència en Situació de Risc o Vulnerabilitat.  

Les dues propostes s'han treballat i s'han coordinat amb la Facultat de Psicologia, i s'han 

creat a demanda de l'institut xinès, complint els criteris requerits.  

La Vicerectora demana expressament que conste en acta el seu sincer agraïment al degà 

de la Facultat de Psicologia i Logopèdia, professor Antonio Manuel Ferrer Manchón pel 

treball realitzat. 

Seguidament, fa referència a la tercera proposta, el Diploma d'especialització 

interuniversitari en Honours Degree in Technology Management -CDTM-, 2ªedició, 

explicant que, encara que hauria d'haver anat a la convocatòria ordinària, estava aleshores 

pendent de la subvenció que comporta aquest curs, sense el qual no es podria realitzar. 

Per acabar, afegeix que aquestes tres propostes han passat tots els tràmits que es 

requereix, tant a nivell administratiu com normatiu, l'exposició pública, contenen l'informe 

favorable de la Comissió d'Estudis de Postgrau i recorda que tota la documentació està 

disponible a l'aula virtual, demanant el vot favorable d'aquest Consell. 

 

S’obre un torn d’intervencions. 

Se sotmet a votació la proposta. La votació es fa a mà alçada i per 40 vots a favor, cap vot 

en contra i cap abstenció, prenent-se l’acord següent: 
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ACGUV 255/2024. “Aprovar les noves propostes de Títols Propis 
per al curs 2024-2025”, segons la documentació que s’adjunta com a 
annex.  

 

 

13. Aprovació, si escau, del contracte de llicència de know-how “Ús de dades de 

seqüenciació massiva d'ADN per a la detecció de malalties i resistències a 

insecticides en artròpodes plaga i de cria massiva” i del reconeixement com spin-

off de la Universitat de València a la iniciativa empresarial CUCARE DIAGNOSTICS, 

S.L. 

 

La Sra. Rectora dona la paraula a la Vicerectora d'Innovació i Transferència. 

 

La Vicerectora demana, abans de començar la seua exposició, i amb el permís del 

Vicesecretari General, que es prenga en consideració la següent qüestió: 

Al darrer Consell de Govern es va aprovar l'espin-off Immotec, Societat Limitada. Quan es 

va presentar al Registre Mercantil per a realitzar la inscripció, a instancia del Registrador, 

es va modificar el nom a Immotec Laboratoris, que també va insistir en que aquest fet 

hauria de quedar registrat a les actes del Consell de Govern de la Universitat de València, 

a efectes de notaria, quan la entitat vaja a constituir-se. És per això que la Vicerectora 

demana que conste en acta aquest canvi de nom. 

 

I ja en el punt que ens ocupa, la Vicerectora comenta, respecte a CUCARE DIAGNOSTICS, 

S.L., que és tracta d’una sol·licitud de reconeixement d'una iniciativa empresarial derivada 

de la investigació realitzada als departaments de Genètica i Microbiologia i Ecologia i de 

l'Institut Universitari de Recerca en Biotecnologia i Medicina - Biotecmed. El model de 

negoci contempla el desenvolupament i comercialització de metodologies i kits de detecció 

de patògens en cries massives d'insectes i el diagnòstic de resistències en artròpodes 

plaga.  

La iniciativa va dirigida a productors d'insectes de cria, agricultors, ramaders, 

comercialitzadors de plaguicides i altres entitats públiques. Està basada en la metodologia, 

propietat 100% de la Universitat de València, que es transfereix a la empresa mitjançant 
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un contracte llicència en règim d'exclusivitat pel que fa els drets i explotació d'aquesta 

metodologia. 

A continuació afegeix que compta amb tots els informes preceptius, pel qual es sol·licita el 

reconeixement com a spin-off de la Universitat de València i l'autorització per a que la 

institució participen un 10% en el capital social de la empresa. 

 

S’obre un torn d’intervencions. 

Se sotmet a votació la proposta. La votació es fa a mà alçada i per 40 vots a favor, cap vot 

en contra i cap abstenció, prenent-se l’acord següent: 

 

 
ACGUV 256/2024. “Aprovar el contracte de llicència de drets d'ús i 
explotació del know-how UV-KH-202221R  “Uso de datos de 
secuenciación masiva de ADN para la detección de enfermedades 
y resistencias a insecticidas en artrópodos plaga y de cría masiva”, 
reconeixer com spin-off de la Universitat de València la iniciativa 
empresarial CUCARE DIAGNOSTICS, S.L. i aprovar la signatura del 
conveni de suport en els termes de la documentació que s’adjunta 
com a annex al present acord, amb la qual cosa, de conformitat 
amb l’article 61.4 de la llei orgànica 2/2023, del Sistema Universitari 
i l’article 18.3 de la llei 14/2011 de la Ciència, la Tecnologia i la 
Innovació, no seran d’aplicació als socis fundadors pertanyents a 
la UV els límits establerts en els articles 12.1 b) i d) de la llei 
53/1984, de 26 de desembre, d’Incompatibilitats del personal al 
servei de les Administracions públiques mentre es mantinga la 
participació de la UV en el capital social de l’empresa”, segons la 
documentació que s’adjunta com a annex.  

 

 

14. Aprovació, si escau, de contractes de llicència de drets d’us i explotació. 

 
La Sra. Rectora dona novament la paraula a la Vicerectora d'Innovació i Transferència que 

en aquest cas, porta a consideració del Consell de Govern 3 llicències.  

 

La primera és una addenda a un contracte de llicència de drets d’us i explotació amb 

caràcter no exclusiu del material "Inmunorreactius per a dicamba" titularitat de la UV 
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(50%) i del CSIC (50%) a una empresa americana, Gold Standard Diagnostics, en una 

tecnologia que fa referència a reactius per a determinació immunoquímica d'un herbicida 

que necessita ser controlat. Esta empresa desenvolupa kits comercials i s'ha adonat que 

sols utilitza un dels materials llicenciats. Per tant, proposa que només conste aquest 

material en el contracte de llicència, amb la qual cosa també és modifica lleugerament la 

contraprestació econòmica.  

La segona, explica la Vicerectora, fa referència al contracte entre la Col·lecció Espanyola 

de Cultius Tipus (CECT) i l’empresa IELAB CALIDAD, S.L. que es dedica al control i qualitat 

en laboratoris d'assaig. En aquests contractes, subministren alguns ceps de la CECT per a 

la elaboració per part de la empresa de material de referència microbiològica per a venta 

a tercers, mantenint sempre la traçabilitat dels ceps a la CECT.  

En tercer lloc, la Vicerectora anuncia la llicència d'una patent, que és un sistema i mètode 

de desinfecció, en el camp de la tecnologia robotitzada per a la desinfecció automàtica 

d'espais. La llicència recau en Bumerania Robotics, que és una empresa que presenta 

solucions robòtiques i d'intel·ligència artificial per hosteleria, restauració i serveis. Se fa una 

concessió a Bumerania Robotics d'esta tecnologia, que és titularitat el 54,5% de la 

Universitat de València i el 45,5% de la Fundació Hospital General. És una llicència exclusiva 

sobre drets de la patent i no exclusiva del know-how en aquest àmbit, en canvi de la 

tecnologia robotitzada per a la desinfecció automàtica d'espais.  

Conclou la Vicerectora demanant als membres del Consell de Govern l'aprovació de totes 

tres llicències. 

 

S’obre un torn d’intervencions. 

Se sotmet a votació la proposta. La votació es fa a mà alçada i per 40 vots a favor, cap vot 

en contra i cap abstenció, prenent-se els acords següents: 

 

 
ACGUV 257/2024. “Aprovar l'addenda al contracte de llicència de 
drets d’us i explotació amb caràcter no exclusiu del material 
"inmunorreactius per a dicamba" titularitat de la UV (50%) i CSIC 
(50%)”, segons la documentació que s’adjunta com a annex.  
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ACGUV 258/2024. “Aprovar el contracte de subministrament de 
ceps microbians de referència de la CECT i de llicència de marca a 
l'empresa IELAB CALIDAD, S.L. per a processament i fabricació 
per part de IELAB de material de referència microbiològic i la seua 
posterior distribució com a material de referència traçable a la 
CECT”, segons la documentació que s’adjunta com a annex.  
 
ACGUV 259/2024. “Aprovar el contracte de llicència de drets d’us i 
explotació amb carácter exclusiu de la patent " Sistema y método 
de desinfección" titularitat de la UV (54,55%) i la FIHGUV (45,45%), 
amb caràcter exclusiu a l'empresa BUMERANIA ROBOTICS, SL”, 
segons la documentació que s’adjunta com a annex.  

 

 

 

15. Aprovació, si escau, de l'informe BIC del “Comuner del Rollet de Gràcia de l'Horta 

d'Aldaia”. 

 
La Sra. Rectora dona la paraula a la Vicerectora de Cultura i Societat, que tracta en aquest 

punt la proposta de la declaració com a bé d’interès cultural del Tribunal del Comuner del 

Rollet de Gràcia de l'Horta d'Aldaia.  

Explica que aquest informe es deriva de la sol·licitud cursada a la Universitat de València 

per el propi president del Tribunal d'aquest Comuner del Rollet de Gràcia i es correspon al 

fet de que la Universitat de València, segons el que disposa la Llei de Patrimoni Cultural 

Valencià de 1998, té la consideració d’institució consultiva de l'administració de la 

Generalitat en matèria de Patrimoni Cultural.  

La Vicerectora vol agrair el treball fet per la directora de l'àrea de Patrimoni Cultural, del 

Vicerectorat de Cultura, la professora Maria Luisa Vázquez de Agredos Pascual i al seu 

equip, així com a la doctora Reyes Marzal, professora titular de Dret Administratiu, que ha 

estat l'autora de l’informe que es troba a disposició dels membres del Consell de Govern a 

l’Aula Virtual.  

L'informe emès, explica la Vicerectora, justifica que aquest tribunal reuneix les 

característiques singulars i de rellevància per a ser declarat patrimoni cultural, en el grau 

més alt de reconeixement, que és el de Bé d’Interès Cultural. Un informe de més de 30 

pàgines, on es destaquen els valors històrics d'aquest Tribunal del Comuner, com a una 
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institució de caràcter feudal que segueix actualment viva com un sistema de regadiu de 

l'Horta d'Aldaia.  

La Vicerectora explica que també a l’informe es destaca el seu caràcter com a tribunal 

tradicional i consuetudinari. Destaca igualment la seva antiguitat, amb les seues regles 

jurídiques en la resolució de conflictes, i d'una manera molt clara i expressa, posa en relleu 

una de les seues característiques més singulars i excepcionals, que és el treball en la 

igualtat de gènere, que forma part de la resolució de conflictes dins d'aquests tribunals, al 

temps que pot servir de paradigma a seguir en els tres ordenaments jurídics. 

 

Per acabar, demana el vot favorable dels presents a l’informe aportat. 

 

S’obre un torn d’intervencions. 

Se sotmet a votació la proposta. La votació es fa a mà alçada i per 40 vots a favor, cap vot 

en contra i cap abstenció, prenent-se l’acord següent: 

 

 
ACGUV 260/2024. “Aprovar l'informe BIC del Comuner del Rollet 
de Gràcia de l'Horta d'Aldaia”, segons la documentació que s’adjunta 
com a annex.  

 

 

16. Ratificació, si escau, de l'acord de la Comissió Econòmica del Consell de Govern 

d'aprovació del nou Model de Distribució de Crèdit per a Centres (MDCC). 

 
La Sra. Rectora dona la paraula al Vicerector d’Economia i Infraestructures, que inicia 

l’exposició recordant que el passat 3 de juliol, la Comissió Econòmica del Consell de Govern 

va aprovar per 21 vots a favor i 1 abstenció un nou model de distribució de crèdit per als 

centres de la Universitat de València. Aquest, substitueix als anteriors models de centres i 

de laboratoris docents, convertint-ho en un únic model.  

Afegeix que el document és fruit de les reunions del grup de treball que es va crear amb 

els representants dels 18 centres de la nostra Universitat, junt a la revisió de l'anterior 

model, que al seu torn ja havia sigut revisat en 2020.  
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El MDCC tindrà una vigència de 4 anys, des de l'1 de gener de 2024, -per tant té efectes 

en aquest exercici- fins al 31 de desembre de 2027.  

El Vicerector aprofita per agrair a tots els centres el treball i també l'empatia i és conscient 

que cap centre veu reflectit al 100% la seua visió del que s'ha de prioritzar en la 

determinació de les quantitats que distribueix un model com aquest, però donada la 

diversitat de centres de la nostra universitat, pensa que és un gran assoliment i un gran 

resultat el que haja comptat amb un suport tan ampli de consens entre els diferents 

centres. 

És per això que demana la ratificació d'aquest acord, que es pot consultar detalladament a 

la documentació dipositada a l’aula virtual. 

 

S’obre un torn d’intervencions. 

 

La Sra. Rectora dona la paraula a la Degana de la Facultat de Dret, que agraeix la 

presentació del punt al Vicerector així com el treball realitzat per a la reunió de la Comissió 

Econòmica. Dit açò, la Degana anuncia la seua abstenció en aquest punt, a l’igual que va 

fer a la Comissió Econòmica.  

No obstant, vol agrair la revisió feta del model en 2021 i en 2024, així com de l’increment 

de la partida pressupostària en 200.000 euros per a laboratoris docents i en 400.000 

per a despesa ordinària que han suposat que la Facultat Dret, per tant, haja vist 

incrementat el seu finançament. 

Tot això, la Degana vol fer constar els motius pel que s’abstindrà en aquest punt. 

Per una banda, pensa que encara quedaria algun esforç més a fer, valorant la grandària 

de centres presents al Campus de Tarongers, en concret la Facultat de Dret suposa el 

12% de la Universitat, tal i com es constata als 5 indicadors amb els quals habitualment 

es mesura aquesta magnitud: crèdits matriculats (CREMAT), nombre d’estudiantat, de PDI 

i de titulats/des, mobilitat. Aquesta grandària ha sigut ratificat per la publicació del informe 

sobre càrregues de Treball, que confirma els càlculs fets pel nostre centre, doncs la 

Facultat es situa per damunt del 12% en les principals magnituds. 
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Per altra banda, considera que la partida de laboratoris docents no hauria d’estar 

computada en els termes presentats, perquè no té en consideració la diversitat de centres, 

i tot i que s'haja intentat pal·liar aquests efectes introduint-hi la variable de les practiques, 

el sobrecost dels laboratoris docents amplia la bretxa entre l’estudiantat del diversos 

centres en termes de finançament. 

Tampoc es manifesta d’acord amb la inclusió de l'indicador del model Docentia. Explica que 

aquest model, en la seva pròpia exposició de motius, indica que es tindrà en consideració 

per al model de finançament de departaments, però no per el dels centres. Exposa que 

vinculat amb la estructura de plantilla de la Facultat i l'informe sobre la docència en qüestió, 

amb unes taxes de complimentació que varien per aquests factors, els resultats penalitzen 

de manera no raonable, a nivell pressupostari, a la Facultat de Dret. 

Tampoc no s'ha tingut en compte el nombre de titulats que determina l'èxit d'un centre a 

l'hora de realitzar les seues tasques docents; i explica que les dobles titulacions s’han 

incorporat al 50%, però que pensa que caldria que es computaren al 100% per els dos 

centres en totes les titulacions per ajustar l’indicador a la càrrega efectiva de feina que 

suposa la gestió d’aquestes titulacions. 

Finalment, respecte a la comprovació de les dades, la Degana es mostra molt agraïda a la 

remissió per part del Vicerectorat, fet que considera un exercici de transparència.  

 

La Sra. Rectora dona la paraula al Degà de la Facultat de Ciències Biològiques, que pensa 

que no s'entén massa bé la diferència del percentatge entre el funcionament ordinari, que 

hi té assignat un fixe del 5%, i els laboratoris, docents i pràctiques, que en tenen un 10%. 

Considera que caldria establir-se el mateix fixe en els dos components.  

Per altra banda, vol insistir en l'experimentalitat d'alguns graus del seu Centre, on les taxes 

de matrícula resulten insuficients i no cobreixen el cost de les pràctiques de laboratori, 

especialment en el cas d’utilització de reactius. Per tant, el Degà vol reivindicar 

l’experimentalitat com a factor rellevant i distintiu per al finançament dels centres. 

 

La Sra. Rectora dona la paraula al Vicerector d’Economia i Infraestructures que exposa 

que els dos degans que han intervingut són mostra de la diversitat i pluralitat, dels diferents 

punts de vista i també dels elements i necessitats que cadascun dels centres planteja. 
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Destaca la importància que finalment tots o la immensa majoria dels centres hagen tingut 

aquesta generositat  d’establir aquest punt de trobada per a treballar sobre un model que 

sense ajustar-se al 100%  a les pretensions de cada centre sí consideren un avanç poder 

donar més disponibilitat de despesa als centres, al temps que se’ls dota d’una capacitat de 

discrecionalitat a l'hora de distribuir les seues despeses. 

 

Se sotmet a votació la proposta. La votació es fa a mà alçada i per 37 vots a favor, cap vot 

en contra i 3 abstencions, prenent-se l’acord següent: 

 
ACGUV 261/2024. “Ratificar l'acord de la Comissió Econòmica del 
Consell de Govern d'aprovació del nou Model de Distribució de 
Crèdit per a Centres (MDCC)”, segons la documentació que s’adjunta 
com a annex.  

 

 

17. Aprovació, si escau, de la sol·licitud d'autorització al Consell Social per l'adquisició 

d'immobles destinats a espais docents assistencials de la Universitat de València. 

La Sra. Rectora dona la paraula al Gerent, que explica que es tracta de l’adquisició de tres 

immobles que estan destinats a espais docents assistencials del Campus de Blasco Ibáñez 

de la Universitat de València, vinculats a dos titulacions d'Ares de la Salut: Grau en Podologia 

i Grau en Logopèdia, que tindrien per objectiu satisfer les necessitats d'espai que es té en 

les clíniques que donen les pràctiques assistencials d'aquestes dos titulacions.  

Explica el Gerent que, encara que son espais que seran adquirits per la Universitat de 

València, estaran gestionats per la Fundació Lluïs Alcañiz.  

La descripció dels immobles es troba a la documentació aportada;  un immoble de 114 

metres quadrats, altre de 334 i el tercer de 237 m2, suposant una superfície total de 685 

m2.  

Amb una quantia total de 1.300.000 euros, el Gerent considera que és un preu molt 

competitiu per a la zona en la que es troben, més tenint en compte la poca disponibilitat 

d’immobles d’aquestes característiques en la zona. 

A més, explica que la memòria s’ha realitzat en compliment del que s'estableix en l'article 

40.5 de la Llei 14/2003, de 10 d'abril, de Patrimoni de la Generalitat Valenciana pel qual 
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s'estableix que es podrà exceptuar el concurs i autoritzar excepcionalment l'adquisició 

directa de béns immobles, per “escassetat de l'oferta del mercat immobiliari de la localitat 

o entorn on estiguen situats els béns” -apartat c- i “per contigüitat amb un immoble 

propietat de la Generalitat o sobre el qual aquesta ostente algun dret” -apartat g-“. 

Seguidament, passa a mostrar en detall la necessitat de les dos clíniques per incrementar 

les activitats de pràctiques acadèmiques a realitzar en les instal·lacions.  

En primer lloc, respecte a la Clínica Podològica, recorda que l'estudiantat de Grau de 

Podologia realitza pràctiques en el 3er i 4t curs. L’absència de la figura de facultatius de 

podologia en els hospitals públics de la Comunitat Valenciana comporta que el 90% de les 

pràctiques curriculars del Grau de Podologia es realitzen en les instal·lacions de la Clínica 

Podològica de la UV. 

El Gerent explica que des de l’Agència Valenciana d’Avaluació i Prospectiva (AVAP), en el 

marc del procediment de verificació de la titulació del Grau en Podologia, s’han fet una sèrie 

d’esmenes i que, amb aquesta adquisició, es garantirà que els estudiants adquireixen les 

competències que requereix la titulació, amb un augment de la quantitat de sales que 

permetrà incrementar en un 25% la capacitat per poder atendre totes les pràctiques de 

la titulació . 

Continua el Gerent referint-se a Clínica de Logopèdia, que en la actualitat compta amb un 

espai molt reduït (no supera els 100m2) que resulta insuficient per la demanda existent. 

Amb aquesta adquisició, l’espai es duplicaria i suposaria incrementar en un 20%  el nombre 

d’hores de docència, arribant a més estudiants i millorant les condicions de l’espai. 

Afegeix que els immobles proposats compleixen les especificacions tècniques necessàries 

per a l'exercici de l'activitat i es pretén incrementar l'atenció a l’estudiantat, complint tots 

els requisits que la normativa diu al respecte. 

No obstant això, el Gerent fa un comentari que també apareix a l’informe: en la actualitat 

els immobles estan ocupats en règim de lloguer i està portant-se a terme una sèrie de 

negociacions per veure si es pot disposar dels espais abans de la finalització dels 

contractes en 2028 i 2029 respectivament. 

Dit açò, el Gerent demana l’aprovació a la proposta, per presentar el punt al Consell Social 

perquè autoritze l’adquisició dels immobles. 
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S’obre un torn d’intervencions. 

Se sotmet a votació la proposta. La votació es fa a mà alçada i per 40 vots a favor, cap vot 

en contra i cap abstenció, prenent-se l’acord següent: 

 
ACGUV 262/2024. “Aprovar la sol·licitud d'autorització al Consell 
Social per l'adquisició d'immobles destinats a espais docents 
assistencials de la Universitat de València”, segons la documentació 
que s’adjunta com a annex.  

 

 

18. Aprovació, si escau, la constitució i posterior adhesió de la Facultat de Física a la 

“Asociación Conferencia de Decanas y Decanos de Física de España”. 

 
La Sra. Rectora dona la paraula al Vicesecretari General, que demana l'aprovació dels 

membres del Consell per l'adhesió de la Facultat de Física a la “Asociación Conferencia de 

Decanas y Decanos de Física de España”. 

Aclareix que es porta a consideració com a punt de l'ordre del dia perquè es tractaria d'un 

òrgan vinculat directament a la Universitat de València, donades les seues característiques 

i el tipus d'activitat, tal i com en el passat s'ha fet en aquests tipus de xarxes que de vegades 

tracten qüestions acadèmiques i arriben a acords que repercuteixin en les decisions de les 

Facultats. 

 

S’obri un torn d’intervencions. 

La Sra. Rectora dona la paraula al Degà de la Facultat de Física que fa referència a la 

documentació aportada, on s'aporta un resum de la petició. 

Una Conferència de deganes i degans que va estar activa entre 2003 i 2017 i que ara es 

reprèn a partit de la iniciativa de la Facultat Física de la Universitat de Sevilla. 

Es pretén donar-li una formalització jurídica més potent i poder aconseguir un pes específic 

en l'àmbit o l'àrea de la Física a nivell estatal per poder coordinar i defensar postures des 

de l'àmbit de la docència i la recerca.  

La proposta, conclou el Degà, va ser aprovada per unanimitat en la Junta de la Facultat de 

Física del passat 8 de juliol, tal i com consta a la documentació i, per tant, sol·licita també 

l’aprovació d’aquest Consell de Govern. 
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Se sotmet a votació la proposta. La votació es fa a mà alçada i per 40 vots a favor, cap vot 

en contra i cap abstenció, prenent-se l’acord següent: 

 

 
ACGUV 263/2024. “Aprovar la constitució i posterior adhesió de la 
Facultat de Física a la Asociación Conferencia de Decanas y 
Decanos de Física de España”, segons la documentació que s’adjunta 
com a annex.  

 

19. Autorització, si escau, per a la signatura de convenis de col·laboració. 

La Sra. Rectora dona la paraula al Vicesecretari General, que indica que la documentació 

està a disposició dels membres del Consell de Govern en l'Aula Virtual per la seua consulta. 

A continuació passa a relacionar-les: 

 

Per part de la Vicerectora de Formació Permanent, Transformació Docent i Ocupació: 

- Proposta, per la seua subscripció, del conveni de cooperació educativa entre el Centro de 

Atención Integrada (GAI) de Alcázar de San Juan del Servicio de Salud de Castilla-La 

Mancha (SESCAM) i la Universitat de València per a la realització de pràctiques curriculars 

i extracurriculars de l’alumnat de Grau/Postgrau de Ciències de la Salut de la Universitat 

de València. 

- Proposta, per la seua subscripció, del conveni entre el Ministerio de Defensa i la 

Universitat de València per a la realització de pràctiques externes al Centre d’Història i 

Cultura Militar (València). 

- Proposta, per la seua subscripció, del conveni entre la Agencia Española de Seguretat 

Alimentària i Nutrició i la Universitat de València per a la realització de pràctiques externes 

en matèria de cooperació educativa. 

 

Per part de la Vicerectora d’Innovació i Transferència 

- Proposta, per la seua subscripció, del conveni de col·laboració i el document que estableix 

les condicions de l’ajud (DECA) entre la Fundación Instituto Cameral per a la creació i 

desenvolupament de l’empresa (INCYDE) Universitat de València com a organisme 
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beneficiari de l’operació “Incubadora de alta tecnología en inteligencia artificial y tecnologías 

habilitadoras digitales (IATECUV)”, així com la seua addenda. 

 

Per part de la Vicerectora de Cultura i Societat 

 

- Proposta, per la seua subscripció, del conveni específic de col·laboració entre la 

Universitat de València i la Universitat d’Alacant, per l'edició i la difusió de la revista L'Espill. 

 

Per part del Vicerector d’Internacionalització i Multilingüisme 

- Proposta, per la seua subscripció, del conveni de col·laboració entre la Universitat de 

València i la Universidad Mariana (Colombia). 

- Proposta, per la seua subscripció, del conveni de col·laboració entre la Universitat de 

València i Kyoto Institute of Technology (KIT) (Japón). 

- Proposta, per la seua subscripció, del conveni de col·laboració entre la Universitat de 

València i la Universidad de Tarapacá (Chile). 

- Proposta, per la seua subscripció, del conveni de col·laboració entre la Universitat de 

València i la Universidad de la Amazonia (Colombia). 

- Proposta, per la seua subscripció, del conveni marc de col·laboració entre la Universitat 

de València per al suport del portal Compendium. 

- Proposta, per la seua subscripció, del conveni de col·laboració entre la Universitat de 

València i Barcelona Supercomputing Center – Centro Nacional De Supercomputación 

(BSC-CNS) per a l'adhesió al projecte PARLA’M, per a la cessió de continguts de text i de 

continguts de veu i d’imatge per a la incorporació de la llengua catalana a les noves 

tecnologies i intel·ligències artificials. 

 

Per part de la Vicerectora de Sostenibilitat, Cooperació i Vida Saludable 

- Proposta, per la seua subscripció, de la pròrroga del conveni de col·laboració entre la 

Universitat de València i la Generalitat, a través de la Vicepresidència i la  Conselleria de 

Serveis Socials, Igualtat i Habitatge, per a la realització del projecte: “Accions institucionals 

d’investigació i formació: “Cooperació universitària al desenvolupament 2024”. 
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- Proposta, per la seua subscripció, del conveni de col·laboració entre la Universitat de 

València i la Fundación Mujeres por África. 

- Proposta, per la seua subscripció, del conveni de col·laboració entre la Universitat de 

València i la Federación Empresarial Metalúrgica Valenciana. 

 

Per part del Delegat de la Rectora per a l’Estudiantat 

- Proposta, per la seua subscripció, del conveni de col·laboració entre la Universitat de 

València i el Consell de Joventut de València. 

 

S’obre un torn d’intervencions. 

El Vicesecretari fa la observació de que en el cas del "Conveni per al suport del Portal 

Compendium" i del "Conveni de col·laboració entre la Universitat de València i Barcelona 

Supercomputing Center – Centro Nacional De Supercomputación (BSC-CNS) per a 

l'adhesió al projecte PARLA’M, per a la cessió de continguts de text i de continguts de veu 

i d’imatge per a la incorporació de la llengua catalana a les noves tecnologies i intel·ligències 

artificials", ambdos estaran condicionats a que es subsanen els punts assenyalats a 

l'informe dels serveis jurics del primer i en el segon a l'informe pendent per part de 

l'assessoria jurídica. 

 

Dit açò, per assentiment dels membres del Consell, es prenen els acords següents:  

 
ACGUV 264/2024. “Aprovar, per la seua subscripció, el conveni de 
cooperació educativa entre el Centro de Atención Integrada (GAI) 
de Alcázar de San Juan del Servicio de Salud de Castilla-La 
Mancha (SESCAM) i la Universitat de València per a la realització 
de pràctiques curriculars i extracurriculars de l’alumnat de 
Grau/Postgrau de Ciències de la Salut de la Universitat de 
València”, segons la documentació que s’adjunta com a annex.  
ACGUV 265/2024. “Aprovar, per la seua subscripció, el conveni 
entre el Ministeri de Defensa i la Universitat de València per a la 
realització de pràctiques externes al Centre d’Història i Cultura 
Militar Centre (València)”, segons la documentació que s’adjunta com 
a annex.  
ACGUV 266/2024. “Aprovar, per la seua subscripció, el conveni 
entre la Agencia Española de Seguretat Alimentària i Nutrició i la 
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Universitat de València per a la realització de pràctiques externes 
en matèria de cooperació educativa”, segons la documentació que 
s’adjunta com a annex.  
ACGUV 267/2024. “Aprovar, per la seua subscripció, el conveni de 
col·laboració i el document que estableix les condicions de l’ajud 
(DECA) entre la Fundación Instituto Cameral per a la creació i 
desenvolupament de l’empresa  (INCYDE) Universitat de València 
com a organisme beneficiari de l’operació “Incubadora de alta 
tecnología en inteligencia artificial y tecnologías habilitadoras 
digitales (IATECUV)”, així com la seua addenda”, segons la 
documentació que s’adjunta com a annex.  
ACGUV 268/2024. “Aprovar, per la seua subscripció, el conveni 
específic de col·laboració entre la Universitat de València i la 
Universitat d’Alacant, per l'edició i la difusió de la revista L'Espill”, 
segons la documentació que s’adjunta com a annex.  
ACGUV 269/2024. “Aprovar, per la seua subscripció, el conveni de 
col·laboració entre la Universitat de València i la Universidad 
Mariana (Colombia)”, segons la documentació que s’adjunta com a 
annex.  
ACGUV 270/2024. “Aprovar, per la seua subscripció, el conveni de 
col·laboració entre la Universitat de València i Kyoto Institute of 
Technology (KIT) (Japón)”, segons la documentació que s’adjunta 
com a annex.  
ACGUV 271/2024. “Aprovar, per la seua subscripció, el conveni de 
col·laboració entre la Universitat de València i la Universidad de 
Tarapacá (Chile)”, segons la documentació que s’adjunta com a 
annex.  
ACGUV 272/2024. “Aprovar, per la seua subscripció, el conveni de 
col·laboració entre la Universitat de València i la Universidad de la 
Amazonia (Colombia)”, segons la documentació que s’adjunta com a 
annex.  
ACGUV 273/2024. “Aprovar, per la seua subscripció, el conveni 
marc de col·laboració entre la Universitat de València per al suport 
del portal Compendium, condicionat a que es subsanen els punts 
assenyalats a l'informe dels serveis jurídics”, segons la 
documentació que s’adjunta com a annex.  
ACGUV 274/2024. “Aprovar, per la seua subscripció, el conveni de 
col·laboració entre la Universitat de València i Barcelona 
Supercomputing Center – Centro Nacional De Supercomputación 
(BSC-CNS) per a l'adhesió al projecte PARLA’M, per a la cessió de 
continguts de text i de continguts de veu i d’imatge per a la 
incorporació de la llengua catalana a les noves tecnologies i 
intel·ligències artificials, condicionat a que es subsanen els punts 
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assenyalats a l'informe dels serveis jurics”, segons la documentació 
que s’adjunta com a annex.  
ACGUV 275/2024. “Aprovar, per la seua subscripció, la pròrroga 
del conveni de col·laboració entre la Universitat de València i la 
Generalitat, a través de la Vicepresidència i la  Conselleria de 
Serveis Socials, Igualtat i Habitatge, per a la realització del 
projecte: Accions institucionals d’investigació i formació: 
“Cooperació universitària al desenvolupament 2024”, segons la 
documentació que s’adjunta com a annex.  
ACGUV 276/2024. “Aprovar, per la seua subscripció, el conveni de 
col·laboració entre la Universitat de València i la Fundación 
Mujeres por África”, segons la documentació que s’adjunta com a 
annex.  
ACGUV 277/2024. “Aprovar, per la seua subscripció, el conveni de 
col·laboració entre la Universitat de València i la Federación 
Empresarial Metalúrgica Valenciana”, segons la documentació que 
s’adjunta com a annex.  
ACGUV 278/2024. “Aprovar, per la seua subscripció, el conveni de 
col·laboració entre la Universitat de València i el Consell de 
Joventut de València”, segons la documentació que s’adjunta com a 
annex.  

 

20. Torn obert de paraules. 

 

Cap membre del Consell de Govern demana la paraula 

La Sra. Rectora dona les gràcies als assistents i els desitja unes bones vacances d’estiu i 

com que no hi ha intervencions, ni hi ha més assumptes que tractar, clou la sessió, a les 

11,30 hores, de la qual cosa, com a  Secretaria General, estenc aquesta acta. 

 

 

 

 

María Vicenta Mestre Escrivá 

Rectora 

María Elena Olmos Ortega 

Secretaria General 

 

 


